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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

ln de raadsvergadering van 2 november 2017 heeft de gemeenteraad een PvdA-motie aangenomen

bij het raadsvoorstel 750 jaar Roosendaal, waarin het college is verzocht om ervoor zorg te dragen

dat gedurende het gehele jubileumjaar op de Philipsschoorsteen een gloeilamp en op de

Televisietoren een Roos van Roosendaal zichtbaar zou zr¡n (motie:

Symboliek van zichtbaarheid, innovatie en verbinding);

De motie is door het college opgepakt (en inmiddels van de motielijst afgevoerd omdat het
jubileumjaar is afgesloten), waarbij voor wat betreft de Roos van Roosendaal op de Televisietoren is

aangegeven dat zou worden gekeken of dit überhaupt mogelijk is omdat de televisietoren niet van de

gemeente is en dat dit dan wellicht niet gedurende het gehele jubileumjaar zou gaan, maar wellicht

voor (een) kortere periode(s). Uitkomst hiervan is geweest dat er, voor zover de PvdA-bekend,

eenmalig een projectie van de Roos van Roosendaal op de Televisietoren heeft geschenen in het
jubileumjaar.

Vervolgens is in de commissievergadering van 9 januari 2020 door wethouder Lok, bij behandeling

van raadsvragen over Citymarketing, aangegeven dat de gemeente inmiddels gebruiker is van de

Televisietoren en dat dit kansen biedt om de Roos van Roosendaal op de televisietoren te
projecteren. Wethouder Lok heeft hierbij aangegeven dat hij hierover opnieuw in gesprek zal gaan.

De PvdA-fractie heeft hierover de volgende vragen:

Ziet u mogelijkheden om een projectie van de Roos van Roosendaal -al dan niet permanent-

op de Televisietoren te laten schijnen? Graag een toelichting op de mogelijkheden.

Zo ja, Bent u voornemens om een projectie van de Roos van Roosendaal op de Televisietoren

te laten schijnen? Per wanneer en met welke frequentie?

Alvast dank voor uw antwoorden

PvdA-fractie,

Paul Klaver
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I Wij beantwoorden de vraag als volgt

L Het college ziet deze mogelijkheden en heeft ook al een gesprek gehad met belanghebbenden
(eigenaar data-toren en Stichting Groenhuysen) om dit kunnen realiseren. Daartoe zullen de
benodigde voorzieningen, waaronder een projector worden aangeschaft.

Daarbij gaan we wel verschillende uitingen, waaronder de Roos, projecteren, waarbij de actualiteiten
gedurende het jaar bepalend zijn.

2. Voorkeur is om zoals onder 1. aangegeven verschillende uitingen te gebruiken. Op basis van
deze uitingen zullen ook de frequentie en de periodes worden bepaald.

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van Roosendaal,

De secretaris, De burgemeester,


